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Zápis z jednání VV ČF dne 02. 06. 2023 – 06/2023 

Hotel Avanti, Brno 
 

Přítomní:  Daniel Novák, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr Galasovský, Petr Musil, 
Tomáš Pacák, Jiří Dufek 

Omluven:  Václav Culka 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš 
Laštovička, Petr Chvojka, Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním    

Ověřovatelé:  Jiří Dufek, Tomáš Pacák  

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 
Zahájení: 16:08 
Ukončení: 20:30 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 05/2023 a programu jednání 06/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Komplexní program podpory oddílů a florbalu 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Plán práce VV pro sezónu 2023/2024 

7) Valná hromada 2023 

8) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

9) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 

10) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

11) Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 

12) Superpohár 

13) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2022/2023 

14) Zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS juniorů 2023  

15) Žádost o záštitu Českého florbalu 

16) Žádosti o vystoupení oddílů z ČF 

17) Zpráva a hodnocení průběhu programu podpory superligovým oddílům v oblasti propagace a 

komunikace v rámci projektu Livesport Superligy 

18) Návrh na doplnění nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023/2024 

19) Realizační tým U23 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. 

ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost 

v jednotlivých regionech 

43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

44) Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 2023/2024 

45) Ticketingová platforma pro elitní florbal 

46) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

47) Předloženi seznamů rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 

2023/2024 

48) Informace z krajských VH 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 04/2023 a programu jednání 05/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/06/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 05/23 

- schvaluje program jednání VV 06/23 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 06/23 J. Dufka a T. Pacáka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEFAM – komise jednala 30. 5. online; hlavními body bylo zhodnocení stavu po uzavření přihlášek 

do soutěží – Extraliga žen, materiály pro VV; Programy podpory a speciální kategorie – rozdělení 

finanční odměny za speciální kategorie; nastavení ticketingu v Livesport Superlize; videoplatforma 

elitních soutěží. 
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Ostatní komise od minulého jednání VV nejednaly. 

 

P. Galasovský informoval o dobrovolném pracovním setkání KRD s trenéry Livesport Superligy, 

kterého se ze strany družstev zúčastnili zástupci 7 družstev. Za KRD se mimo P. Galasovského 

jednání zúčastnil R. Hora a za oblast soutěží Z. Mlčoušek. Diskutovaným tématem bylo především 

sjednocování pohledu na hru. Při jednání se vycházelo ze vzdělávacích materiálů IFF; statistických 

výstupů zpracovaných reprezentačním úsekem. Cílem bylo seznámit se s pohledem trenérů na hru 

a specifikovat rozdíly mezi pohledy zástupců družstev a zástupců oblasti rozhodčích na aplikaci 

pravidel. Forma setkání byla volena tak, aby pro trenéry byla atraktivní. Vzhledem ke kladné zpětné 

vazbě od účastníků bude KRD iniciovat další podobná setkání. 

 

Současně byly předloženy úpravy statutů komise reprezentace a komise vzdělávání a mládeže, 

které blíže představil L. Dolejš a Z. Svobodová. Změny statutů jsou spojeny s definicí elitních 

reprezentací. 

 

Usnesení č. 03/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje změnu statutu komise reprezentace 

- schvaluje změnu statutu komise vzdělávání a mládeže 

 

 

AD 04) Komplexní program podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil informace o stavu finálně zapojených oddílů do PP3 – Komplexní rozvoj 

oddílů a florbalu po uzavření přihlášek do soutěží na sezónu 2023/2024. Na základě schválení 

Varianty B z minulého jednání VV, došlo ke změně. Jelikož Florbal Jirkov nesplnil jednu ze vstupních 

podmínek, a to nedostatečný počet přihlášených družstev do nové sezóny, nebyl do programu 

zařazen. Oddíly bez přímé finanční podpory kladně hodnotily možnost zařazení do  PP3 do oblasti 

vzdělávání. 

 

Usnesení č. 04/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o stavu finálně zapojených oddílů do PP3 

na sezónu 2023/2024 

 

 

AD 05) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu.  

Členové VV byli zejména informování o stavu přihlášek do soutěží 2023/2024 po jejich uzávěrce, 

které detailně přednesl Z. Mlčoušek. Počet přihlášených družstev – nový rekord 2529 (+40 

2022/2023, tj. průměrný nárůst). Navýšení i v ženských kategoriích, celkem 365 družstev – primárně 
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mladší věkové kategorie, propad v počtu družstev v kategoriích žen a juniorek. Dorostenci – nový 

rekord 224 přihlášených družstev. Pohár ČF – mírný propad oproti loňsku, a to v ženské části. Divize 

standardně doplněna o 8 týmů. V Extralize žen se nepřihlásily oddíly Start98 a Jičín, který se 

nepřihlásil ani do 1. ligy žen. Třinec nakonec splnil podmínky pro přihlášení; dalším doplněným 

účastníkem je Znojmo; probíhá jednání s dalšími oddíly, prozatím je tedy potvrzeno 11 účastníků. 

Pokud nedojde k doplnění na 12 účastníků, bude nutná úprava hracího systému nástavbové části o 

sestup. 1. liga juniorek po zkušenosti části oddílů ze sezóny 2022/2023 bylo přihlášeno pro sezónu 

2023/2024 13 družstev; do CE soutěže juniorů se přihlásilo 31 družstev – vyřazen jeden oddíl, který 

neplnil povinnost mít vyškolené rozhodčích – soutěž bude mít 30 družstev; 1. liga dorostenců – 63 

družstev – tři družstva vyřazena (neplnili povinnost mít vyškolené rozhodčích). V tuto probíhá 

doplňování jednotlivých soutěží v regionech. 

Je potřeba zvolit novou strategii v ženských soutěžích – větší atraktivita; diskuse nad touto 

problematikou začne na podzim/koncem roku 2023, aby pokud to bude možné, byly závěry 

aplikovány od nové sezóny. 

P. Galasovský za KRD doplnil svůj pohled na plnění povinnosti rozhodčích v soutěži CE lize juniorů 

a 1. lize dorostenců a z toho plynoucí dopad na přihlášky do soutěží na novou sezónu. Vyzval KS, 

aby lépe vyhodnocovala vyřazování nově přihlášených týmů CE ligy juniorů a 1. ligy dorostenců do 

soutěží. J. Dufek reagoval a vysvětlil okolnosti a nastavení podmínek pro vstup do soutěže CE ligy 

juniorů a 1. ligy dorostenců. Členové VV krátce diskutovali. 

Členové VV vyjádřili potřebu důležitosti v případě opakující se situace ad. Extraliga žen – být 

průběžně informováni o takto důležité oblasti – nenaplněnost nejvyšší ženské soutěže. 

Členové VV deklarovali, že cílem má být znovu detailně diskutovat současný stav s potenciálními 

účastníky, které splňují podmínky pro start v soutěži, aby došlo k doplnění Extraligy žen do 

losovacího aktivu. 

 

Usnesení č. 05/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace po uzávěrce přihlášek do soutěží 

2023/2024 

- ukládá ve spolupráci s KRP, KVM a KEFAM připravit komplexní 

materiál věnující se problematice ženských soutěží se závěry, jaké 

úpravy v těchto soutěžích aplikovat 

Zodpovídají: J. Dufek   Termín: 30. 11. 2023 

 

 

AD 06) Plán práce VV pro sezónu 2023/2024 

 

D. Novák předložil materiál Plán práce VV pro sezónu 2023/2024. Poukázal na jednotlivé plánované 

termíny jednání VV a vyzval, aby si všichni návrh prošli. 

 

Usnesení č. 06/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Plán práce VV pro sezónu 2023/2024  

- ukládá připomínkovat materiál ve zkráceném připomínkovacím 

řízení 
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Zodpovídají: všichni předsedové   Termín: 21. 08. 2023 

 

 

AD 07) Valná hromada 2023 

 

D. Novák a T. Frank předložili aktuální informace a podklady k nadcházející VH.  

Byla předložena Zpráva ORK (odvolací i revizní činnost). Odvolací činnost – probrána problematika 

s FBŠ Jihlava po jejich zpětvzetí žádosti o vystoupení z ČF. Momentálně sekretariát analyzuje 

situaci s hráči, kteří v mezidobí změnili oddílovou příslušnost. Členové VV obsáhle diskutovali 

připravenost našeho informačního systému na tyto situace. 

Zpráva ORK – revizní činnost – zpráva zaslána cca 2 hodiny před začátkem jednání VV 06/2023 – 

nebylo možno do detailu ověřit, zda uvedené údaje souhlasí s realitou. T. Frank a D. Novák obsáhle 

komentovali a opakovali stanoviska VV, která již byla v jednotlivých bodech (uvedených ve Zprávě 

ORK) diskutována a aplikována v ekonomické činnosti ČF spolku i ČF s.r.o. Poslední část Zprávy 

ORK – revizní činnost – RVH HKaPA okomentoval D. Novák. Členové opět obsáhle diskutovali.  

Členové VV se částečně vymezují vůči Zprávě ORK v bodu RVH HKaPA a domluvili se, že dané 

téma budou řešit na společném setkání VV a RVV následující den. VV diskutoval přístup ORK 

k tomuto bodu a očekává, že ORK vysvětlí celý proces, který nebyl řešen tak, jak je v ČF obvyklé. 

Nejsou k dispozici žádné legislativní informace související s tímto případem od oznámení až po 

archivaci případných dokumentů. Současně členové VV počítají, že na základě diskusí budou 

pokračovat v hledání opatření, která by opakování některých negativních aspektů eliminovala, ale 

zároveň nezničila flexibilitu.  

Členové VV se shodli na potřebě připravit na lednové setkání hejtmanů a manažerů regionů s VV 

ČF materiál pro finální diskusi směru v přístupu k RVH. Diskuse v rámci VV i sekretariátu bude dále 

pokračovat.  

Dále byla řešena a diskutována prezentace komisí o jejich činnosti na VH. Současně byla také 

předložena prezentace k Programům podpory na VH.  

 

Usnesení č. 07/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace a podklady k nadcházející VH 

- bere na vědomí Zprávu ORK (odvolací i revizní činnost – včetně 

postoje a doporučení ORK v problematice zrušení členství v ČF a 

stažení žádosti oddílu FBŠ Jihlava) 

- bere na vědomí připravenou prezentaci na VH ohledně činnosti 

komisí 

- bere na vědomí připravenou prezentaci na VH k Programům 

podpory 

- bere na vědomí právní názor k RVH HKaPA 

- ukládá sekretariátu připravit pro regiony – jak postupovat 

v problematice RVH  

Zodpovídají: T. Frank a D. Novák  Termín: leden 2024 
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AD 08) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil finalizovaný materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení 

rozhodčích a delegátů. Krátce okomentoval zaslané připomínky a jejich vypořádání. Členové krátce 

diskutovali. 

 

Usnesení č. 08/06/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úprav koncepce oblasti 

rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

 

AD 09) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 
 
L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická 

družstva pro následující sezóny. 

 

Usnesení č. 09/06/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít 

mládežnická družstva pro následující sezóny  

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá: L. Dolejš  Termín: 15. 06. 2023 

 

 

AD 10) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 
 
J. Kovář za KIN předložil finalizovaný materiál Aktualizace a doplnění projektů k podpoře 

infrastruktury. 

 

Usnesení č. 10/06/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Aktualizace a doplnění projektů k 

podpoře infrastruktury 

- ukládá upravit znění projektů dle schválené Aktualizace a doplnění 

projektů k infrastruktuře 

Zodpovídá: J. Kovář  Termín: 15. 6. 2023 

 

 

AD 11) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2023/2024 

 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizovaný materiál PP č.2B – Podpora rozvoje 

ženského florbalu 2023/2024. Krátce okomentoval úpravy po připomínkovacím řízení.  

L. Dolejš vyzval ke sdílení zkušeností a projektů nejen mezi zaměstnanci v regionech, ale i na úrovni 

komisí v regionech.  
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Usnesení č. 11/06/23: VV ČF 

- schvaluje znění PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 

2023/2024 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: M. Musil  Termín: 02. 06. 2023 

 

 

AD 12) Superpohár 
 
J. Dufek za KS předložil na základě Usnesení č. 10/01/23 Návrh detailnějšího systému organizace 

Superpoháru včetně řešení zdrojů, zajištění pořadatelství ze strany ČF i s případným zapojením 

zúčastněných oddílů, řešením místa konání a dořešení termínu konání. KS doporučuje odložit 

zavedení Superpoháru z důvodu kolize s termínovou listinou IFF. 

 

Usnesení č. 12/06/23: VV ČF 

- schvaluje odklad zavedení superpoháru 

- ukládá aktualizovat návrh dle dořešení budoucího stavu termínové 

listiny IFF 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: březen 2024 

 
 
AD 13) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2022/2023 
 
T. Frank předložil Návrh na vyplacení odměn pro vítěze nevyšší soutěže mužů a žen za sezónu 

2022/2023. 

  

Usnesení č. 13/06/23: VV ČF 

- schvaluje vítězi Livesport Superligy, oddílu Tatran Střešovice, 

odměnu za vítězství v soutěži ve výši 160 000,- Kč v souladu s 

Projektem Livesport Superligy, schváleným usnesením VV ČF č. 

17/04/22 

- schvaluje vítězi Extraligy žen, oddílu 1. SC TEMPISH Vítkovice, 

odměnu za vítězství v soutěži ve výši 120 000,- Kč v souladu s 

Projektem Extraligy žen, schváleným usnesením VV ČF č. 

17/04/22 

 

 

AD 14) Zpráva o průběhu a účasti reprezentace na MS juniorů 2023 
 
Z. Svobodová v zastoupení předsedy KR předložila Zprávu o průběhu a účasti reprezentace na MS 

juniorů 2023, kterou krátce okomentovala a zodpověděla dotazy členů VV. Členové VV dále 

diskutovali nastavení systému výběru hlavních trenérů a realizačních týmů. Z. Svobodová přiblížila 
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členům VV plán KVM ohledně výběru trenéra juniorské reprezentace. Současně upozornila na 

časovou tíseň, která je dána snahou zvládnout již plánovanou zářijovou akci s novým vedením. 

  

Usnesení č. 14/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o průběhu a účasti reprezentace na MS 

juniorů 2023 

 
 
AD 15) Žádost o záštitu Českého florbalu 
 
D. Novák předložil materiál Žádost o záštitu Českého florbalu na turnaji Czech Open. 

  

Usnesení č. 15/06/23: VV ČF 

- schvaluje Žádost o záštitu Českého florbalu na turnaji Czech Open 

 

 

AD 16) Žádost o vystoupení oddílů z ČF 
 
T. Frank předložil materiály Žádosti oddílů FBŠ Jihlava, Florbal Liberec, Florec Brno a FBK Davle o 

vystoupení z ČF. V rámci bodu informoval o stažení Žádosti o vystoupení oddílu FBŠ Jihlava z ČF 

statutárním zástupcem klubu P. Coufalem na základě rozhodnutí VH oddílu. Dále krátce 

okomentoval zbylé žádosti. 

  

Usnesení č. 16/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí stažení Žádosti o vystoupení oddílu FBŠ Jihlava z 

ČF 

- schvaluje Žádost oddílu Florbal Liberec o vystoupení z ČF 

- schvaluje Žádost oddílu Florec Brno o vystoupení z ČF 

- schvaluje Žádost oddílu FBK Davle o vystoupení z ČF 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Frank Termín: 12. 06. 2023  

 

 

AD 17) Zpráva a hodnocení průběhu programu podpory superligovým oddílům v oblasti 
propagace a komunikace v rámci projektu Livesport Superligy 
 
T. Pacák za KEFAM předložil Zprávu a hodnocení průběhu programu podpory superligovým oddílům 

v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu Livesport Superligy. M. Musil a T. Pacák se 

zdrželi hlasování, kvůli nahlášenému střetu zájmu. 

  

Usnesení č. 17/06/23: VV ČF 

- schvaluje Zprávu a hodnocení průběhu programu podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci 

projektu Livesport Superligy 
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AD 18) Návrh doplnění nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023/2024 
 
P. Galasovský za KRD předložil Návrh na doplnění nominace mezinárodních rozhodčích IFF na 

období 2023/2024 z důvodů ukončení kariéry jednoho z mezinárodních párů rozhodčích. Bližší 

informace předloženy v podkladovém materiálu s krátkou diskusí členů VV. 

  

Usnesení č. 18/06/23: VV ČF 

- schvaluje Návrh na doplnění nominace mezinárodních rozhodčích 

IFF na období 2023/2024 

 

 
AD 19) Realizační tým U23 
 
Z. Svobodová v zastoupení předsedy KR představila realizační tým U23.  Na pozici hlavního trenéra 

byl navržen Jan Pazdera, a to do MS 2024 mužů s tím, že byl součástí pilotního projektu 

reprezentace U23. 

Dalšími členy realizačního týmu byli navrženi: Lukáš Kubinec, Martin Forman – oba asistenti trenéra; 

Barbora Čížková – vedoucí týmu; Štěpán Kostolány – fyzioterapeut. 

  

Usnesení č. 19/06/23: VV ČF 

- schvaluje J. Pazderu jako hlavního trenéra U23, a to do MS 2024 

mužů 

- bere na vědomí realizační tým U23 ve složení: L. Kubinec, M. 

Forman, B. Čížková, Š. Kostolány 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen, 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023. 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu projektu 1. ligy žen v sezóně 2022/2023. 

 

Usnesení č. 40/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o 

průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů a 

1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu projektu 1. ligy žen v 

sezóně 2022/2023 
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AD 41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 

2022/2023. 

 

Usnesení č. 41/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zhodnocení činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2022/2023 

 

 

AD 42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich 

úspěšnost v jednotlivých regionech 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat 

finanční podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých regionech. 

 

Usnesení č. 42/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled vypsaných dotačních programů s 

možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých 

regionech 

 

 

AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží. 

 

Usnesení č. 43/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 44) Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 

2023/2024 

 

J. Dufek předložil jako předseda Licenční komise materiál Licenční řízení – Zpráva Licenční 

komise k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 2023/2024. Na výzvu D. Nováka zprávu krátce 

okomentoval a poukázal na aktuální nedostatky u oddílů. Členové VV krátce okomentovali, přičemž 

poukázali na potřebu hlídat dodržování podmínek licenčního řízení i akčních plánů. 

 

Usnesení č. 44/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Zpráva Licenční komise 

k oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 2023/2024 
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AD 45) Ticketingová platforma pro elitní florbal 

 

R. Urbář seznámil členy VV s materiálem Ticketingová platforma pro elitní florbal. Současně doplnil 

o popis průběhu poptávkového řízení na dodavatele, přičemž poukázal na setrvání u dodavatele 

Ticketportal. 

 

Usnesení č. 45/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Ticketingová platforma pro elitní florbal 

 

 

AD 46) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu 

obecně v externích médiích. 

 

Usnesení č. 46/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Roční zpráva stavu medializace elitních 

soutěží a florbalu obecně v externích médiích 

 

 

AD 47) Předloženi seznamů rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro 

sezónu 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Předloženi seznamů rozhodčích a delegátů pozvaných na 

celostátní školení pro sezónu 2023/2024. 

 

Usnesení č. 47/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Předloženi seznamů rozhodčích a 

delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 2023/2024 

 

 

AD 48) Informace z krajských VH 

 

P. Musil za KRO předložil dle plánu práce materiál Informace z krajských VH. 

 

Usnesení č. 48/06/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace z krajských VH 


